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P r o t o k ó ł    Nr  XX/2021 

z  XX  zwyczajnej  sesji                                                                                          

Rady  Powiatu  Strzelecko - Drezdeneckiego 

z  dnia 25 stycznia 2021 r. 

 

W dniu 25 stycznia 2021 r. od godz. 1530 do 1845 w siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Strzelcach Kraj., obradowała Rada Powiatu Strzelecko                          

-Drezdeneckiego. 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Sesję otworzył i poprowadził  Przewodniczący Rady Powiatu Strzelecko                                 

-Drezdeneckiego Zbigniew Kubasik, który stwierdził, że w dzisiejszej sesji,                           

z ustawowego 17 osobowego składu rady, uczestniczą wszyscy członkowie. 

Radny Zygmunt Lemiesz uczestniczy zdalnie. 

Podejmowane przez radę uchwały będą prawomocne – lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady  powitał przybyłych gości. 

 

W obradach sesji udział wzięli:  

1. Pani Ewa Śpiwak – Sekretarz Powiatu, 

2. Pan Jacek Antropik –Skarbnik Powiatu, 

3. Pan Maciej Bak - Prezes Powiatowego Centrum Zdrowia w Drezdenku, 

4. Pani Izabela Jaraczewska – Dyrektor ds. Medycznych w Szpitalu                           

w Drezdenku. 

 

Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Kubasik - przedstawił proponowany porządek 

obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.   

3. Sprawozdanie Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu. 

4. Informacja o aktualnej działalności Szpitala Powiatowego w Drezdenku.  
5. Sprawozdanie Starosty Strzelecko-Drezdeneckiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w 2020 rok – druk nr 233. 

6. Sprawozdanie z wykonania inwestycji i remontów na drogach 

powiatowych w 2020 roku – druk nr 234.  

7. Przedstawienie planu inwestycji i remontów na drogach  powiatowych                           

na 2021 roku – druk nr 235. 



2 

 

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli                           

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach                            

i placówkach prowadzonych przez Powiat Strzelecko-Drezdenecki za rok 

2020 - druk nr 236. 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej na rok 2021                     

- druk nr  237. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  kontroli w Starostwie Powiatowym                                    

w Strzelcach Krajeńskich - druk nr  238. 

11. Przedstawienie skargi na decyzję Starosty Strzelecko-Drezdeneckiego                        

– druk nr 239.  

12. Sprawozdanie z przebiegu prac Komisji Bezpieczeństwa Rady Powiatu 

Strzelecko-Drezdeneckiego w 2020 roku. 

13. Sprawozdanie z przebiegu prac Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu 

Strzelecko-Drezdeneckiego w 2020 roku. 

14. Sprawozdanie z przebiegu prac Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Strzelecko-Drezdeneckiego w 2020 roku. 

15. Sprawozdanie z przebiegu prac Komisji Spraw Społecznych Rady Powiatu 

Strzelecko-Drezdeneckiego w 2020 roku. 

16. Informacja o interpelacjach i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski i opinie radnych. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji rady. 

19. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Kubasik – odczytał wniosek, w którym 

Zarządu Powiatu wnioskuje o wycofanie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2021 r., zawartej na druku nr 237 i wprowadzenie                  

w to miejsce nowego projektu w tej sprawie, zawartego na druku nr 240. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Radny Jan Kuchowicz – proszę o wyjaśnienie dlaczego projekt uchwały 

omawiany na komisji zostaje wycofany i w to miejsce zostaje wprowadzony inny 

druk, którego nie znamy. 

 

Starosta Bogusław Kierus -  zmiana jest podyktowana tym, że pierwszego lutego  

chcemy złożyć projekt o modernizację infrastruktury sportowej w Zespole Szkół 

w Drezdenku. To wymaga wprowadzenia do budżetu środków. Cel nadrzędny 

jest taki, aby przystąpić do tego konkursu.  W grudniu Państwu mówiłem,                            

że zostaną ogłoszone konkursy przez Urząd Marszałkowski, między innymi na 

modernizację infrastruktury sportowej, co chcemy wykorzystać. Dofinansowanie 

to jest do 50 % kosztów całkowitych inwestycji. Kosz szacunkowy to około  
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200.000 zł, więc chcemy sięgnąć po 100.000 zł, a 100.000 zł będzie ze środków 

powiatu. To jest powód do zmiany projektu uchwały. 

 

Radny Andrzej Bajko – mamy przed sobą pismo nauczycieli wychowania 

fizycznego. Proszę powiedzieć kiedy ten konkurs został ogłoszony ? 

Czy rozważano projekt ministerialny mówiący o rozwoju kultury fizycznej ? 

 

Starosta Bogusław Kierus – informacja była w grudniu. Konkurs został ogłoszony 

w styczniu. Na razie rozważaliśmy tylko konkurs ogłoszony przez Urząd 

Marszałkowski. 

 

Radny Ryszard Hatała – na posiedzeniu komisji zrozumiałem, że to będzie druga 

uchwała, oprócz tej, która została już przedłożona. Może być taka sytuacja,                         

że radni będą za zmianami proponowanymi w pierwszej uchwale, a będą 

przeciwko zmianom, które chcecie Państwo teraz dodatkowo wprowadzić. 

Dobrze by było, gdyby to były dwie różne uchwały. 

 

Radny Jan Kuchowicz – byłbym zadowolony, gdyby to jednak były dwa 

oddzielne projekty uchwał. 

 

Pani Ewa Śpiwak -  tu w zasadzie ni ma za bardzo pola do dyskusji. Jeżeli chodzi 

o samą procedurę uchwalania budżetu to trzeba brać pod uwagę, że ona musi być 

konsekwentna. Zakłada się, że budżet jest jeden i kolejne poprawki wprowadzane 

są do istniejącego już budżetu. Czyli zarząd musiałby zakładać, że Państwo 

przegłosujecie pierwszą zmianą na tak i dopiero potem wprowadzane byłaby 

zmiana kolejna. Trudno zakładać z góry rozstrzygnięcie. Tu chyba intencja mija 

się z możliwościami.  

 

Radny Leszek Waloch – na komisji zrozumiałem, że są dwa źródła finansowania 

i praktycznie środki własne powiatu nie będą konieczne na dołożenie. Czy to jest 

prawdą ? 

 

Starosta Bogusław Kierus – jedno źródło to Urząd Marszałkowski, z którego 

możemy pozyskać100.000 zł.  My tu już rozważamy w kategoriach, jak byśmy 

budowali  to boisko, a my chcemy się dopiero starać o środki. Czy je dostaniemy 

tego nie wiem. Drugie źródło to jest Tarcza Nr 1, którą powiat złożył w sierpniu 
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i otrzymaliśmy 7000.000 zł na inwestycje. I z tego źródła byłoby następne 

100.000 zł. 

 

Rada Powiatu przyjęła proponowany porządek obrad wraz ze zmianami. 

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych - wynik: 

 15 za,1 przeciw, 1 wstrzymuje się.  

 

Nazwisko i imię głos Nazwisko i imię głos 

Antczak  Paweł za Lemiesz  Zygmunt za 

Bajko  Andrzej za Nowak  Leszek   za 

Bednarczuk  Tadeusz za Paczkowska Grażyna za 

Hatała  Ryszard przeciw Rakiej  Grzegorz za 

Karkoszka  Mateusz za Tyranowicz  Edward za 

Kierus  Bogusław za Waloch  Leszek za 

Krzyżanowski  Eugeniusz za Własak  Wiesław za 

Kubasik  Zbigniew za Woźniak  Dariusz za 

Kuchowicz  Jan wstrzymuje się  

Wykaz imienny głosowania  stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 Ad. 3  porządku posiedzenia – Sprawozdanie Starosty z działalności 

międzysesyjnej Zarządu Powiatu.  

 

Sprawozdanie obejmuje okres od 22 grudnia 2020 r. do 25 stycznia 2021 r. 

 

Zarząd w okresie sprawozdawczym obradował na trzech posiedzeniach,                            

w trakcie których podjął 6 uchwał i przygotował 3 projekty uchwał Rady Powiatu. 

Ponadto, Zarząd zajmował się sprawami wynikającymi z bieżącej działalności 

powiatu. 

 

W w/w okresie Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały:  

1. w sprawie   sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach                                      

i placówkach prowadzonych przez Powiat Strzelecko-Drezdenecki za rok 

2020, 

2. w sprawie opracowania na rok 2021 planu dofinansowania doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat oraz form i specjalności, na które dofinansowanie jest przyznawane 

w szkołach i placówkach oświatowych  prowadzonych przez Powiat 

Strzelecko-Drezdenecki,  

3. w sprawie kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu powiatu za IV 

kwartał 2020 roku, 

4. w sprawie zmiany   budżetu powiatu na 2020 r., 
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5. dwukrotnie wprowadzał zmianę w tegorocznym budżecie. 

 

Na dzisiejszą sesję rady powiatu zarząd przygotował projekty uchwał: 

1. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021, 

2. w sprawie kontroli w Starostwie Powiatowym w Strzelcach Kraj. 

 

Zarząd pozytywnie zaopiniował także projekt uchwał rady powiatu dotyczący 

zmiany uchwały Nr VII/50/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Strzelecko-Drezdeneckiego od dnia 1 września 2019 r., która zostanie 

przedłożona radzie na marcowej sesji. 

 

Zarząd przyjął  sprawozdania:  

1. z wykonania inwestycji oraz przeprowadzonych remontów na drogach 

powiatowych  w 2020 r.  

2.  z działalności Komisji Bezpieczeństwa  i Porządku w 2020,  

3. z  przeprowadzonych kontroli wewnętrznych w starostwie w 2020 r., 

4. z rozliczenia finansowego środków przeznaczonych na Fundusz Wsparcia 

Policji (KWP w Gorzowie Wlkp.) w kwocie 10.000 zł dla Komendy 

Powiatowej Policji w Strzelcach Kraj. na zakup samochodu służbowego  

marki KIA. 

 

W okresie sprawozdawczym Zarząd: 

1. na wniosek  firmy ze Szczecina, wyraził zgodę na uzgodnienie 

dokumentacji – rozbudowa infrastruktury ciepłowniczej w Strzelcach Kraj. 

oraz przekazanie na rzecz tej firmy prawa do dysponowania 

nieruchomością na cele budowlane w doniesieniu do nieruchomości 

usytuowanej w Strzelcach Kraj. przy Alei Piastów, 

2. po zapoznaniu się z protokołami Komisji ds. likwidacji pojazdów, które 

stały się własnością powiatu,  zarząd wyraził zgodę na kasację trzech 

pojazdów, które ze względu na stan techniczny, nie kwalifikują się                             

do dalszej eksploatacji,  

3. zatwierdził plan kontroli wewnętrznych na 2021 r., 

4. zatwierdził plan  promocji powiatu i współpracy z zagranicą na 2021 r., 

5. zatwierdził plan postępowań o udzielenie zamówień publicznych powyżej 

kwoty 130 tys. zł, 

6. zapoznał się z zestawieniem wydatków szkół i placówek oświatowych 

Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego za 2020 rok, 

7. zatwierdził plan prac remontowych i inwestycyjnych na drogach 

powiatowych na 2021 r., finansowanych z budżetu powiatu oraz przy 

udziale środków zewnętrznych,   

8. zapoznał  się z informacją Prokuratury Rejonowej w Strzelcach Kraj.                      

o stanie przestępczości i jej zwalczaniu  w 2020 r., 
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9. wyraził wolę przystąpienia powiatu, jako tzw. członka wspierającego,                                

do Związku Miast i Gmin Nadnoteckich  i określił kwotę deklarowanej 

składki rocznej w wysokości 300 zł, 

10. postanowił ponownie wystąpić z wnioskiem do Gminy Strzelce Krajeńskie 

o zmianę planu zagospodarowania terenu na działkach znajdujących się 

przy starostwie, 

11. zapoznał się z  pismem Lubuskiego Kuratorium Oświaty w Gorzowie 

Wlkp. w  którym Kurator wskazuje publiczną Poradnie Psychologiczno                   

-Pedagogiczną w Drezdenku jako tą, która będzie orzekała i opiniowała 

dzieci niewidome  i słabowidzące.  

 

Na każdym posiedzeniu zarząd analizował bieżącą sytuację w Szpitalu 

Powiatowym w Drezdenku, w Domu Pomocy Społecznej w Dobiegniewie.                       

Zarząd monitorował bieżącą sytuacją w szkołach podległych powiatowi.   

 

W związku z koniecznością wprowadzenia zmiany w projekcie uchwały rady 

powiatu w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. zarząd postanowił 

wystąpić, do Przewodniczącego Rady Powiatu, z wnioskiem o wycofanie                             

z dzisiejszych obrad projektu uchwały zawartego na druku nr 237,                                            

a wprowadzenie w to miejsce nowego projektu, uwzględniającego zmianę. 

 

Radny Andrzej Bajko  - w dniu 10 grudnia na zarządzie została podjęta decyzja, 

że na czas remontu Szkoły Muzycznej uczniowie tej szkoły będą realizowali 

swoje zajęcia w Zespole Szkół w Strzelcach Krajeńskich. Kilka dni temu 

dowiedziałem się, że w tej chwili decyzja jest inna i nie ukrywam,                                  

że rozmawiałem dyrektorem tej szkoły, który jest w kropce.  Rozumiem, że szkoła 

nie podlega pod powiat, ale czy nie warto byłoby pokłonić się nad tematem. 

Osiemdziesięciu dwóch uczniów z naszego powiatu i ościennych miejscowości 

mogło zostać pozbawionych możliwości uczenia się w tej  szkole. 

Już problemu nie ma, bo podjąłem decyzję o tym, że ja tych uczniów 

przejmę na czas remontu i będą realizowali swoje obowiązki. Ale chodzi o coś 

innego. Cały czas powtarzamy słowa o dobrym klimacie i o stwarzaniu warunków 

w naszych szkołach ponadpodstawowych. Nie wiem czy to dobry wizerunek 

będzie w środowisku, gdy ci uczniowie będą za chwilę szukać szkół 

ponadpodstawowych, gdzie my jako powiat zarządzający tymi szkołami 

wydaliśmy decyzję taką a nie inną.  

 

Starosta Bogusław Kierus – odbyłem spotkanie z Dyrektorem Szkoły Muzycznej 

i uzyskałem informację, że poszukuje pomieszczeń na czas remontu swojej szkoły 

i chciałby skorzystać z pomieszczeń w liceum. Zarząd wyraził zgodę na użyczenie 

tych pomieszczeń. W związku z tym przekazałem informację Panu Dyrektorowi, 

aby skontaktował się z Pani Dyrektor ZS, która miała wyrazić zgodę                                     

na korzystanie z tych pomieszczeń.  Dalej tego nie monitorowałem, bo sądziłem, 
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że dyrektorzy między sobą się już dogadają. Nie wiem gdzie powstało 

nieporozumienie. 

 

Ad. 4  porządku posiedzenia – Bieżąca sytuacja w Szpitalu Powiatowym                     

w Drezdenku. 

 

Pan Maciej Bak – jeśli chodzi o rok ubiegły to szpital (ze wstępnych wyliczeń) 

został zakończony wynikiem dodatnim. Kwota zysku to 2.690.279,92 zł jest                       

to wynik finansowy brutto, od tego zostały zapłacone około 300.000 zł zaliczki                     

na podatek dochodowy. Podkreślam, że są to wstępne dane dotyczące ubiegłego 

roku.  

 Szpital do połowy października funkcjonował  w zakresie normalnych, 

statutowych oddziałów, które są przypisane i funkcjonują w tym szpitalu                              

w warunkach niecovidowych. Natomiast, od dziewiętnastego października, 

decyzją wojewody, wszystkie łóżka szpitalne zostały przekształcone na tak zwane 

łóżka covidowe i na dzień dzisiejszy dalej realizujemy tą decyzję. W listopadzie 

i grudniu w szpitalu było po około 150-160 pacjentów covidowych. W tej chwili 

średnie obłożenie jest na poziomie około 60 pacjentów. W większości                                   

są to pacjenci z naszego powiatu, ale bywają również i z innych powiatów. 

 W tym okresie szpital pozyskał dużo darowizn i dotacji za które udało się 

kupić zarówno sprzęt medyczny, jak również sprzęt niezbędny dla pacjenta                          

i środki ochrony osobistej.  Od powiatu, w formie umowy użyczenia, szpital 

otrzymał tomograf komputerowy. Podpisana została także umowa z Fundacją 

PGNIG, na mocy której szpital otrzyma kolejny sprzęt. Podsumowując wszystko, 

cały otrzymany sprzęt, środki ochrony  osobistej i darowizny, łącznie ze sprzętem 

otrzymanym w formie użyczenia - to wychodzi kwota blisko pięciu milionów 

złotych.    

 Jeśli chodzi o sprawy kadrowe to sytuacja uległa stabilizacji. Większość 

pracowników podjęła dalszą współpracę. Zostały zabezpieczone oddziały 

covidowe, jeśli chodzi o personel lekarski i pielęgniarski. Sytuacja jest nadal 

trudna, bo mimo zachowania reżimu sanitarnego personel też się zakaża.  

 Szpital w Drezdenku prowadzi szczepienia grupy zero, które w większości 

zostały już wykonane.  Zaczniemy także szczepienia populacyjne. Do tego 

zadania został także zgłoszony punkt w Strzelcach Krajeńskich.  Niestety dostawy 

szczepionek są ograniczone. Otrzymujemy trzydzieści dawek tygodniowo.  

 Zdajemy sobie sprawę, że bycie tylko i wyłącznie tylko szpitalem 

covidowym stanowi pewne utrudnienie dla pacjentów z innymi jednostkami 

chorobowymi. Niewątpliwie ten czas docierania do właściwych oddziałów poza 

naszym szpitalem jest wydłużony. Natomiast nie spotkaliśmy się z interwencjami, 

skargami, które by dotarły do naszego szpitala ze względu na nieudzieloną 

pomoc. W sytuacjach ekstremalnych, jeżeli ktoś już dotarł do naszego szpitala 

taka pomoc też została mu udzielona.  
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  W szpitalu zostały uruchomione poradnie specjalistyczne. Działa także 

pracownia RTG i laboratorium.   

 

Radny Andrzej Bajko – czy wszyscy pracownicy otrzymali pierwszą dawkę 

szczepionki ? Czy został ktoś zaszczepiony spoza grupy zero ? 

 

Pan Maciej Bak – wydaje mi  się, że wszyscy chętni już zostali zaszczepieni. 

Przyjmowaliśmy zapisy chętnych z całego powiatu z tzw. grupy zero. To głównie 

pracownicy POZ, aptek i ośrodków pomocy społecznej, pracowników DPS. 

Część z nich już otrzymała drugą dawkę.  

 Nic mi nie wiadomo, aby ktoś został zaszczepiony spoza grupy zero. 

 

Pan Mateusz Karkoszka – przed trzema tygodniami Pan Starosta wspomniał                      

o tym, że jest zielone światło od wojewody, aby móc leczyć w naszym szpitalu 

powiatowym niecovidowych. Stwierdził natomiast, że Pan Prezes miał problem                  

z zebraniem kadry, czy przekonaniem lekarzy do tego, aby takie usługi 

świadczyć. Jak wygląda dzisiaj ta sytuacja ? Czy stara się Pan Prezes stworzyć 

warunki leczenia dla pacjentów niecovidowych ? 

 

Pan Maciej Bak – funkcjonowanie w szpitalu tzw. hybrydowym jest zadaniem 

niewątpliwie trudniejszym biorąc pod uwagę tę liczbę personelu, która w ogóle 

wcześniej była do  dyspozycji w naszym szpitalu to mimo wszystko, jeśli chodzi 

o grupę lekarzy i pielęgniarek i pozostałe zawody medyczne już przed covidem 

była grupa osób taka minimalna. Natomiast, żeby zrobić szpital hybrydowy to ta 

grupa powinna być większa niż w warunkach normalnych.  Rozwiązanie to nie 

do końca widzą chyba sami lekarze i pielęgniarki. Jest to niewątpliwie kwestia 

aspektu finansowego. Osoby, które pracują w szpitalu covidowym, zgodnie                          

z poleceniem Ministra Zdrowia, otrzymują 100% dodatek do wynagrodzenia.           

I tu należałoby się spodziewać, że niechętnie, w dniu dzisiejszym osoby                                

te chciałyby pracować w tej części niecovidowej.  Rozdzielenie teraz personelu 

na grupę covidową i niecovidową rodziłoby spore nieporozumienia. 

Z punktu widzenia szpitala obecne rozwiązanie jest korzystne.  

 

Radny Mateusz Karkoszka – z covidem będziemy się prawdopodobnie zmagać 

jeszcze przez rok, dwa może trzy najbliższe lata. Chyba już jest moment, żeby 

starać się zorganizować placówkę tak, aby dotyczyła też innych procedur. Jeżeli 

jest zielone światło od władz wojewódzkich to myślę, że jest to dobry moment, 

aby jak najszybciej wrócić do leczenia  dualnego. 

 

Pani Izabela Jaraczewska – częściowo obawa społeczeństwa wynikała z pewnego 

rodzaju błędnego przekonania, że my leczymy wyłącznie covid. W szpitalu mamy 

najliczniejszą grupę internistów i dołączył do nas kardiolog. Ci pacjenci, którzy 

są u nas hospitalizowani to połowa tych pacjentów, w sensie covidu, jest 
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bezobjawowa. Leczenie ich też jest zmienne i ogranicza się do monitorowania 

pacjentów i podawanie ewentualnie leków antywiralnych i podawania osocza. 

Natomiast cała gama chorób internistycznych, z którymi chory przychodzi jest 

również leczona. Wszystkie oddziały, które obecnie są w szpitalu są oddziałami 

internistycznym. Do dyspozycji jest Izba Przyjęć, gdzie nie zdarzyło się,                              

aby lekarz odmówił zejścia po godzinie piętnastej do pacjenta, który przychodzi 

z nagłym schorzeniem. Ponadto działa Poradnia Chirurgiczna i Poradnia 

Ortopedyczna. Działa też w pełnym zakresie Poradnia Ginekologiczna.  

 

Rady Edward Tyranowicz – chciałbym dzisiaj porozmawiać o tym, czy jesteśmy 

przygotowani na to, że w pewnym momencie ten szpital będzie funkcjonował 

normalnie. 

 

Pan Maciej Bak – pracujemy w tej chwili w szpitalu covidowym. Jest to sytuacja 

wymuszona potrzebą chwili. Jesteśmy gotowi. Utrzymujemy ten zespół,                      

który pracuje, albo ten zespół, który jest gotowy wrócić. Rozmawiamy                                  

też z nowymi osobami, które chcemy pozyskać do pracy w naszym szpitalu. 

Zakładam, że jak skończy się pandemia i rola szpitala w Drezdenku jako szpitala 

covidowego będziemy funkcjonować na dotychczasowych, wcześniejszych 

oddziałach, które w tym szpitalu były.    

 

Pan Leszek Waloch –  czy pogotowie ratunkowe w Dobiegniewie funkcjonuje, 

bo dochodzą informacje, że zostało chwilowo zawieszone ? Po kontroli NFZ 

groziła szpitalowi kara finansowa. Czy udało się dojść w tej sprawie                                         

do porozumienia ? 

 

Pan Maciej Bak – w związku zakażeniem personelu covidem zdarzały się 

pojedyncze dni, kiedy te karetki nie jeździły.  

 Na jednym ze spotkań mówiłem, że mamy do zwrotu 800.000 zł. Udało 

się zawrzeć ugodę przedsądową na kwotę 240.000 zł, z czego zdecydowaną 

większość tej kwoty będziemy dochodzić od lekarzy, którzy świadczyli te usługi. 

 

Wicestarosta Paweł Antczak  - czy były jakieś skargi na temat leczenia pacjentów 

niecovidowych ? Jak wiemy do starostwa żadna taka skarga nie wpłynęła.  

 

Pan Maciej Bak – w okresie covidowym nie wpłynęły żadne takie skargi. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Kubasik – czy tomograf będzie możliwość 

wykorzystania komercyjnego tego tomografu ? Czy pacjent będzie mógł 

prywatnie wykonać sobie tomograf ? 

 

Pan Maciej Bak – tu bym rozdzieli na dwa aspekty. Prywatnie ambulatoryjnie                           

i ambulatoryjnie na NFZ . W tej chwili jesteśmy w trakcie rozmów z NFZ                            
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na temat zawarcia kontraktu na świadczenia ambulatoryjne refundowane. 

Badania prywatne też muszą być wykonywane na podstawie skierowania                             

od lekarza, ponieważ jest to badanie radiologiczne i obowiązują pewne zasady       

ich wykonywania. Sądzię, że jeżeli będzie kontrakt na badania ambulatoryjne                    

to na badania prywatne w zasadzie nie będzie chętnych.  

 

Radny Lesze Nowak – czy są prowadzone jakie postępowania sądowe wobec 

szpitala ? 

 

Pan Maciej Bak – takich postępowań jest kilka (2-3). Są to sprawy dotyczące lat 

wcześniejszych. W tej chwili nie jestem w stanie szczegółowo odpowiedzieć. 

Sprawami tymi zajmuje się prawnik. 

 

Radny Andrzej Bajko – czy to prawda, że pielęgniarski weszły z Panem w spór 

zbiorowy ? 

 

Pan Maciej Bak – tak, to prawda. Ten spór zbiorowy to wytyczne 

Ogólnopolskiego Związku Pielęgniarek i Położnych. Takie dyrektywy wpłynęły 

na ręce przewodniczącej związku każdego szpitala. Odbyły się rozmowy w tym 

zakresie i w naszym szpitalu większość postulatów została spełniona. Spór ten nie 

jest podyktowany problemami w naszym szpitalu tylko ogólnopolską akcją.   

 

Przerwa w obradach od godz.1715 do godz. 1730. 

 

Ad. 5  porządku posiedzenia – Sprawozdanie Starosty Strzelecko                                         

-Drezdeneckiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2020 

rok (druk nr 233) - sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego sprawozdania. 

 

Ad. 6  porządku posiedzenia –  Sprawozdanie z wykonania inwestycji                                 

i remontów na drogach powiatowych w 2020 roku (druk nr 234)                                                   

- sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego sprawozdania. 

 

Ad. 7  porządku posiedzenia – Przedstawienie planu inwestycji i remontów                      

na drogach  powiatowych na 2021 roku (druk nr 235) - plan stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego planu. 
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Ad. 8  porządku posiedzenia – Sprawozdanie (wyrażone uchwałą zarządu                     

Nr 180/2021) z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli                                                

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Strzelecko-Drezdenecki za rok 2020 (druk nr 

236) - sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego sprawozdania. 

 

Komisje stałe Rady Powiatu Strzelecko - Drezdeneckiego pozytywnie 

zaopiniowały przygotowane na dzisiejszą sesję projekty uchwał. 

- wspólna opinia Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Bezpieczeństwa                            

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

- opinia Komisji Budżetu i Finansów stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 9  porządku posiedzenia – Podjęcie uchwały  w sprawie  zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2021 (druk nr  240) – projekt uchwały stanowi załącznik                   

nr 11 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2020 (druk                  

nr 237) został wycofany z obrad sesji – projekt uchwały stanowi załącznik                    

nr 12 do protokołu. 

 

Skarbnik Jacek Antropik – niniejszą uchwałą dokonuje się zwiększenia  

dochodów o kwotę 200.000 zł, z tego dofinansowanie własnych inwestycji j.s.t.     

– środki RFIL (Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych) -100.000                                     

oraz dofinansowanie – dotacja celowa z programów z udziałem środków UE – 

wniosek o środki do projektu pn. „Modernizacja boiska przy Zespole Szkół                              

w Drezdenku” – 100.000 zł. 

 Dokonuje się przesunięcia między działami kwoty planowanych 

wydatków: Zwiększa się wydatki na dotacje celowe, przekazywane gminie na 

zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) między j.s.t.; 

rehabilitacja zawodowa i społeczna osób niepełnosprawnych w kwocie 108.480 

zł. 

Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych o kwotę 

200.000 zł z tytułu planowanej realizacji projektu pn. „Modernizacja boiska przy 

Zespole Szkół w Drezdenku” – 100.000 zł. 
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Radny Edward Tyranowicz –kiedy przystępowaliśmy do budowy boiska w ZS                  

w Drezdenku otrzymaliśmy gotowy projekt. Mieliśmy duże obawy czy                                  

ta nawierzchnia jest doba. Pytaliśmy o nią w różnych miejscowościach i opinie 

były różne – jedni chwalili inni twierdzili, że się nie nadaje. Ostatecznie zapadła 

decyzja, że to robimy. Po czasie okazuje się, że jeżeli warunki atmosferyczne są 

to można swobodnie ćwiczyć. Wilgoć i deszcz powodują, że ta nawierzchnia robi 

się śliska. Nadarza się teraz okazja na jej zmodernizowanie.  Klub „Razem                            

dla powiatu” stoi na stanowisku, że należy jednak tę nawierzchnię należy 

wymienić. 

 

Radny Mateusz Karkoszka –  nie używajmy eufemizmów byliśmy, widzieliśmy,  

został zrobiony bubel, trzeba to powiedzieć jasno i wyraźnie. 

Była mowa o tym, że będzie źródło finansowania podwójne, drugie z tych 

funduszy covidowych.  My w pierwszym konkursie covidowym bardzo wyraźnie 

wskazaliśmy na zadania w ramach fotowoltaiki – tzn. na doposażenie placówek 

w sprzęt, który ma posłużyć nam w  oszczędnościach w ogrzewaniu bądź przy 

produkcji prądu. Czy ten projekt był na tyle elastyczny, że będziemy mogli 

ukierunkować część tych pieniędzy, z tego miliona złotych, właśnie na boisko 

sportowe na  w Drezdenku ?  

 

Starosta Bogusław Kierus – o tym, że to boisko będzie budowane, poprzedni 

zarząd dowiedział się w 2015 r. nikt z nas nie miał doświadczenia co do tego typu 

nawierzchni. Akredytacja zespołów piłki siatkowej czy koszykowej mówiła,                       

że te podłoża się nadają. Natomiast życie to skorygowało i pokazało,                            

że nie do końca jest to forma bezpieczna.   

 Co do środków, to przypominam, że powiat startował o środki zewnętrzne 

w trzech tarczach. 

- pierwsza tarcza przyznana w sierpniu w wysokości 700.000 zł dotyczyła 

inwestycji w powiecie, 

- druga tarcza  dotyczyła inwestycji związanych z fotowoltaiką – te środki są nie 

ruszone, czekamy na rozpoczęcie inwestycji. 

 

Radny Mateusz Karkoszka – jesteśmy pewni, że z pierwszej tarczy jest szansa na 

przesunięcie tych 100.000  zł na to zadanie ? 

 

Starosta Bogusław Kierus – myślę, że tak, ale pod warunkiem, że Urząd 

Marszałkowski uzna ten projekt za właściwy.  

 Tu należy pamiętać o warunku bezwzględnym, że robimy modernizację                           

pod warunkiem, że dostaniemy środki z Urzędu Marszałkowskiego.  

 

Radny Leszek Waloch – Pan Starosta wspomniał te 700.000 zł w sierpniu 

przyznane powiatowi. Sprawa wygląda tak, że niewykorzystanie tych pieniędzy 

do końca roku  2020 powoduje przesunięcie ich na tzw. środki niewygasające. 
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Rozumiem, że to z tych pieniędzy te 100.000 zł, w uzgodnieniu z wojewodą, 

będzie można przeznaczyć, jako udział własny, na realizację tego zadania. Czy 

tak ? 

 

Starosta Bogusław Kierus – to są już środki nasze i nie musimy uzgadniać celu 

ich wydatkowania. Pieniądze zostały nam przyznane na podstawie pierwszego 

wniosku, w którym nie było narzuconego żadnego celu. Można z nich korzystać, 

ale muszą to być inwestycje.   

 

Radny Andrzej Bajko – czy myślał Pan Starosta, aby wystąpić z wnioskiem na 

budowę boiska przy Centrum Kształcenia Ustawicznego w Strzelcach Kraj.                           

To jest jedyna szkołą mająca prawie pięciuset uczniów, która nie ma gdzie 

prowadzić zajęć. W pierwszym kwartale będzie nabór wniosków na to zadanie                      

z dofinansowaniem do 80%. Budowa tego boiska jest wpisana zarówno                              

w strategii rozwoju powiatu, jak i w innych dokumentach. Natomiast o poprawie 

nawierzchni w ZS w Drezdenku nie ma nigdzie wzmianki.  

 

Starosta Bogusław Kierus  - wymiana tej nawierzchni w tym momencie, ponieważ 

pojawiła się możliwość pozyskania środków na ten cel.  

W sprawie wniosków na boisko to sprawdzimy zasady jego składania                            

i poziom finansowania.  Jeśli jest tak faktycznie to postaramy się wystąpić.  

 
Rada Powiatu, po dyskusji, podjęła powyższą uchwałę. 

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych - wynik: 17 za. 

 

Nazwisko i imię głos Nazwisko i imię głos 

Antczak  Paweł za Lemiesz  Zygmunt za 

Bajko  Andrzej za Nowak  Leszek   za 

Bednarczuk  Tadeusz za Paczkowska Grażyna za 

Hatała  Ryszard za Rakiej  Grzegorz za 

Karkoszka  Mateusz za Tyranowicz  Edward za 

Kierus  Bogusław za Waloch  Leszek za 

Krzyżanowski  Eugeniusz za Własak  Wiesław za 

Kubasik  Zbigniew za Woźniak  Dariusz za 

Kuchowicz  Jan za  

Wykaz imienny głosowania  stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
Uchwała została zarejestrowana pod Nr XX/133/2020. 

 

Ad. 10  porządku posiedzenia – Podjęcie uchwały w sprawie  kontroli                             

w Starostwie Powiatowym w Strzelcach Krajeńskich (druk nr 238) – projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 
Rada Powiatu, nie podejmując dyskusji, podjęła powyższą uchwałę. 

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych - wynik: 16 za, 1 wstrzymuje się. 
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Nazwisko i imię głos Nazwisko i imię głos 

Antczak  Paweł za Lemiesz  Zygmunt za 

Bajko  Andrzej za Nowak  Leszek   za 

Bednarczuk  Tadeusz za Paczkowska Grażyna za 

Hatała  Ryszard za Rakiej  Grzegorz za 

Karkoszka  Mateusz wstrzymuje się Tyranowicz  Edward za 

Kierus  Bogusław za Waloch  Leszek za 

Krzyżanowski  Eugeniusz za Własak  Wiesław za 

Kubasik  Zbigniew za Woźniak  Dariusz za 

Kuchowicz  Jan za  

Wykaz imienny głosowania  stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
Uchwała została zarejestrowana pod Nr XX/134/2020. 

 

Ad. 11  porządku posiedzenia – Przedstawienie skargi na decyzję Starosty 

Strzelecko-Drezdeneckiego (druk nr 239) – skarga stanowi załącznik nr 16                    

do protokołu. 

             
Rada Powiatu postanowiła przekazać skargę do zbadania przez komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

W głosowaniu ręcznym wzięło udział 17 radnych  

- wynik: 15 za, 2 wstrzymało się. 

 

Nazwisko i imię głos Nazwisko i imię głos 

Antczak  Paweł za Lemiesz  Zygmunt za 

Bajko  Andrzej za Nowak  Leszek   za 

Bednarczuk  Tadeusz za Paczkowska Grażyna za 

Hatała  Ryszard za Rakiej  Grzegorz za 

Karkoszka  Mateusz za Tyranowicz  Edward za 

Kierus  Bogusław za Waloch  Leszek za 

Krzyżanowski  Eugeniusz za Własak  Wiesław wstrzymuje się 

Kubasik  Zbigniew za Woźniak  Dariusz za 

Kuchowicz  Jan wstrzymuje się  

 

Wykaz imienny głosowania  stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Ad. 12  porządku posiedzenia – Sprawozdanie z przebiegu prac Komisji 

Bezpieczeństwa Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego w 2020 roku                             

– sprawozdanie stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

             

 Rada Powiatu bez uwag przyjęła przedłożone sprawozdanie. 

 

Ad. 13  porządku posiedzenia – Sprawozdanie z przebiegu prac Komisji 

Budżetu i Finansów Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego w 2020 roku                                              

– sprawozdanie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Rada Powiatu bez uwag przyjęła przedłożone sprawozdanie. 

 

Ad. 14  porządku posiedzenia – Sprawozdanie z przebiegu prac Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego w 2020 roku                                        

– sprawozdanie stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Rada Powiatu bez uwag przyjęła przedłożone sprawozdanie. 

 

Ad. 15  porządku posiedzenia – Sprawozdanie z przebiegu prac Komisji Spraw 

Społecznych Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego w 2020 roku                                               

-sprawozdanie stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Rada Powiatu bez uwag przyjęła przedłożone sprawozdanie. 

 

Ad. 16 porządku posiedzenia  - Informacja o interpelacjach i zapytaniach 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Kubasik – poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym wpłynęła jedna interpelacja  radnego M. Karkoszki w sprawie 

wniosku o środki na budowę ambulatorium. Interpelacja została rozpatrzona                            

w terminie i jest umieszczona na stronach internetowych powiatu. 

 

Ad. 17 porządku posiedzenia  - Wolne wnioski i opinie radnych. 

 

Radny Jan Kuchowicz – na poprzedniej sesji  pytałem ile wpłynęło pieniędzy                      

do powiatu (z tej afery komunikacyjnej) w wyniku wysyłania wezwań                                   

do ponownego uiszczenia opłaty komunikacyjnej. Wiem, że niektóre osoby 

wpłacają te pieniądze. 

 

Pani Ewa Śpiwak – odpowiedź zostanie Panu udzielona na piśmie. 

 

Radny Jan Kuchowicz – czy mamy już na ten rok podpisaną umowę z koronerem? 

Na stronie internetowej powiatu jest informacja, o współpracy międzynarodowej 

naszego powiatu z dwoma miejscowościami w Niemczech. Czy to jest nadal 

aktualne ?  Podobnie jeśli chodzi o partnerstwa krajowe z powiatem czarnkowsko-

trzcianeckim, wałeckim, gorzowskim. 

 

Starosta Bogusław Kierus – koronerem jest Pani Doktor z Gorzowa Wlkp.,                         

ale czy jest już podpisana umowa na ten rok to nie wiem.  

 

Radny Grzegorz Rakiej – mam kilka sygnałów od mieszkańców odnośnie 

odśnieżania chodników przy drogach powiatowych. Czy firma związana z akcją 

„Zima” na to w swoim zakresie.  
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Starosta Bogusław Kierus – w przypadku chodników, ścieżek rowerowo-pieszych 

to utrzymujemy je we własnym zakresie. Firma świadczy usługi tylko i wyłącznie 

odnośnie czystości na drodze.  

 

Radny Leszek Nowak – w ubiegłym roku powiat zapłacił milion złotych za błąd 

w sztuce medycznej. Jedna lekarka za to odpowiedzialna nie żyje, ale jest jeszcze 

druga. Czy w tym kierunku będą starania z powództwa cywilnego, aby odzyskać 

te pieniądze ? 

 

Pani Ewa Śpiwak – jeśli chodzi o to postępowanie to byliśmy obciążeni, podobnie 

jak ZUS. Ani oni, ani my, po analizie dokumentów nie mamy podstaw                                  

do wystąpienia przeciwko lekarce, która żyje, bo to nie ta lekarska prowadziła 

procedurę medyczną.  

 

Ad. 18 porządku posiedzenia  - Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji rady. 

 

Rada Powiatu przyjęła protokoły Nr XIX/2020 z dnia 21.12.2020 r. 

W głosowaniu wzięło udział 16 radnych - wynik: 15 za, 1 wstrzymał się,  

1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Nazwisko i imię głos Nazwisko i imię głos 

Antczak  Paweł za Lemiesz  Zygmunt wstrzymuje się 

Bajko  Andrzej za Nowak  Leszek   za 

Bednarczuk  Tadeusz za Paczkowska Grażyna za 

Hatała  Ryszard za Rakiej  Grzegorz za 

Karkoszka  Mateusz za Tyranowicz  Edward za 

Kierus  Bogusław za Waloch  Leszek za 

Krzyżanowski  Eugeniusz za Własak  Wiesław za 

Kubasik  Zbigniew nie bierze udziału                   

w głosowaniu Woźniak  Dariusz za 

Kuchowicz  Jan za  

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik  nr 22 do protokołu. 

  

Ad. 27  porządku posiedzenia – Zamknięcie obrad XX sesji Rady Powiatu 

Strzelecko-Drezdeneckiego. 
 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad 

Przewodniczący Rady Powiatu, o godz. 1845,  zamknął obrady XX sesji Rady 

Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego. 

 

Na tym protokół zakończono. 
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Nagranie wideo z XIX sesji stanowi załącznik do protokołu nr 23. 

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

  

 Protokołowała:                                                                    Przewodniczący Rady 

 

 Hanna Ratajczyk                                                                    Zbigniew Kubasik                


